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朝陽科技大學
092學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	9304
	Course Number
	9304

	授課教師
	馬以謹
	instructor
	Ma,Yi Chin

	中文課名
	中國婦女史
	Course Name
	The Hitory of Chinese Women

	開課單位
	實用歷史類(二進)
	Department
	

	修習別
	選擇必修
	Required/Elective
	Topics in History

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	從現代學者研究的各種問題來回顧中國古代婦女的各種問題，藉由這些問題的討論，瞭解中國古代婦女的生存環境、社會位階，同時反省現代的兩性關係。
	Objectives
	To review various phenomenons of women's in the ancient China from the angles of all kinds of mondern researches, through these discussions to understand their living circumstance, stratum and then to exame the interaction between man and woman in nowadays.

	教材
	以傳統課堂講授為主， 並輔以投影片、錄影帶、幻燈片的輔助教學
	Teaching Materials
	We will teach this course by Oral teaching,tape teaching,moving teaching and etc.

	成績評量方式
	學生平常表現30％（出席、平常作業） 

期中報告30％（分組影像記錄報告）

期末考試40％（筆試）


	Grading
	ususl exam:30%

term paper:30%

final exam:40%

	教師網頁
	

	教學內容
	從現代學者研究的各種問題來回顧中國古代婦女的各種問題，藉由這些問題的討論，瞭解中國古代婦女的生存環境、社會位階，同時反省現代的兩性關係。
	Syllabus
	We would like to introduce women's living surrounding,socil position and relationship of male and female of ancient Chima from studing scholars' articles and discussing tnem.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

